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PROTOKÓŁ Nr XXXI/22 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 19 września 2022 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 11:16, a zakończyła się 

o godzinie 13:11. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 13 radnych (nieobecni byli radni Krzysztof Wers i Jacek 

Pliszka). Ponadto w sesji uczestniczyło 9 osób spoza Rady Gminy. Listy obecności 

stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji.  

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl  Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady przeprosił za opóźnienie związane z rozpoczęciem 

obrad oraz transmisji sesji, a następnie powitał wszystkich obecnych. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 

uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) – obrady sesji były prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 271).  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy  

Siemyśl na 2022 r. (druk nr 272). 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli (druk nr 273). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową dzierżawę 

nieruchomości (druk nr 274). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu niemieszkalnego 

wraz z udziałem we współwłasności w częściach wspólnych (druk nr 275). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Siemyśl do stowarzyszenia 

Związek Samorządów Polskich (druk nr 276). 

12. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Siemyśl za I półrocze 2022 r. 

oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 

277). 

13. Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Wniosków lub uwag dotyczących porządku obrad nie wniesiono.  
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Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej sesji. Był 

on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag dotyczących 

protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i jednogłośnie 

przyjęty przez Radę Gminy. Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu 

poprzedniej sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 19 września 2022 r. Poinformował 

o wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał wniesionych pod 

obrady sesji. 

Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji. 

 

Wójt Gminy Siemyśl Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił 

informację dotyczącą pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy 

ponadto: 

- poinformował o zawarciu w dniu 7 września 2022 r. umowy darowizny z Farmą 

Wiatrową Siemyśl Sp. z o. o. na kwotę 50 000,00 zł przeznaczoną na remont dróg 

gminnych; 

- powiadomił o wysłaniu pisma do Dino Polska S.A. w sprawie zabezpieczenia 

dostaw prądu w marketach znajdujących się na terenie gminy oraz poinformował, 

że kolejne podobne pisemne prośby zostaną przekazane do pozostałych 

przedsiębiorców działających na terenie gminy; 

- przedstawił najważniejsze informacje ze spotkań ze Starostą Kołobrzeskim, które 

dotyczyły oceny (prognozowania) potencjalnych zagrożeń występujących w sezonie 

jesienno-zimowym 2022/2023, mogących mieć wpływ na bezpieczeństwo publiczne 

(m. in. o konieczności zapewnienia funkcjonowania stacji paliw i o planowanym 

zakupie agregatów prądotwórczych przez powiat kołobrzeski); poinformował o 

zleceniu utworzenia spisu ilości agregatów posiadanych przez gminę (w tym przez 

jednostki OSP) oraz powiadomił o potrzebie zgłaszania osób, które korzystają z 

urządzeń podtrzymujących funkcje życiowe; 

- powiedział, że szczegółowych informacji na temat drugiego spotkania w Urzędzie 

Gminy Rymań w sprawie zapewnienia przewozów pasażerskich z i do Kołobrzegu 

przez Kędrzyno i Byszewo mogą udzielić sołtysi ww. miejscowości; 

- przedstawił najważniejsze warunki umów darowizny (dotyczące kontroli) 

zawieranych w ramach przekazania sprzętu komputerowego z doposażeniem w 

związku z realizacją projektu grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich 

w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”; 

- podziękował sponsorom i osobom zaangażowanym w organizację Festynu 

Rodzinnego, który odbył się 3 września 2022 r. w Siemyślu. 

Rady Wojciech Pańka zapytał, czy darowizna w wysokości 50 000,00 zł 

stanowi tzw. kwotę znaczoną (czy jest przeznaczona na konkretny cel – tj. remont 

wskazanych dróg gminnych) i czy w ramach ww. sumy zostanie zakupiona kosiarka 

do prac wykonywanych przez pracowników komunalnych. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że za ww. kwotę planuje się zakup wspomnianej 

kosiarki oraz kupno materiałów na bieżącą naprawę dróg gminnych (uzupełniania 

ubytków nawierzchni). 

Radny Karol Mata zwrócił uwagę na brak informacji o Pikniku Rodzinnym 

połączonym z Turniejem Sołectw Gminy Siemyśl o puchar Wójta Gminy Siemyśl, 

który odbył się 14 września 2022 r. i który został wcześniej uwzględniony w 

kalendarzu imprez Gminy Siemyśl. 

Wójt Gminy przeprosił radnego za ww. przeoczenie i – nawiązując do 

działalności klubu Jantar Siemyśl – pogratulował radnemu (będącemu jednocześnie 

prezesem zarządu ww. klubu) podpisania umowy w zakresie pozyskania sponsora 

tytularnego, tj. Motortech Polska Sp. z o. o. 

Radny Wojciech Pańka zapytał, czego dotyczyło spotkanie w dniu 26 sierpnia 

2022 r. w siedzibie Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kołobrzegu. 

 Wójt Gminy powiedział, że dotyczyło ono sprawy wysokości taryf za wodę i 

ścieki. 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 

do protokołu sesji. 

 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk nr 271).  

 Niniejszy projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji.  

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 243/XXXI/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2022 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Siemyśl 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. (druk 

nr 272). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji.  

Radny Michał Paszko zapytał, odnosząc się do pozycji w budżecie pn. 

„Budowa ogólnodostępnych placów zabaw przy szkołach podstawowych w 

miejscowości Siemyśl i Charzyno”, czy kwota dofinansowania w wysokości 

100 000,00 zł, wyznaczona przez Lokalną Grupę Działania „Siła w Grupie”, została 

przeznaczona na realizację w konkretnym terminie. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że ww. kwota nie została uwzględniona w 

konstrukcji tegorocznego budżetu i nie została zagwarantowana poprzez podpisanie 

odpowiedniej umowy. Powiedziała też, że ww. pozycja w budżecie została wpisana 

jako planowane zadanie do zrealizowania, ale - z uwagi na złą sytuację budżetową 

gminy – jego wykonanie zostanie odłożone w czasie.  

Radny Wojciech Pańka zapytał, jaki zakres prac obejmuje zwiększenie kwoty 

przeznaczonej na czyszczenie stawu w Charzynie (o 50 000,00 zł). 

Wójt Gminy odpowiedział, że w ww. zakresie prac zawiera się wykorzenienie 

oraz wywóz trzcinowiska, a także uformowanie linii brzegowej stawu. 
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Wójt Gminy poinformował również o tym, że kierownictwo urzędu analizuje 

możliwość pozyskania kolejnego dofinansowania z programu „Czyste wody, czyste 

brzegi” w kwocie 100 000,00 zł (z wkładem własnym w wysokości 15% od tej sumy) 

na oczyszczenie i utrzymanie stawów w Białokurach i Byszewie. 

Radny Wiesław Hrycenko wyraził swoje zdanie mówiąc, że kwota 100 000,00 

zł, przeznaczona na czyszczenie stawu w Charzynie, jest zbyt wysoka. 

Wójt Gminy ustosunkował się do słów radnego mówiąc, że ww. suma wynika 

ze złożonego zapytania ofertowego zawierającego najniższą cenę.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że w przypadku braku realizacji zadania gmina 

straci dofinansowanie w wysokości 36 592,00 zł przeznaczone na realizację tej 

inwestycji. Natomiast w sytuacji wykorzystania jedynie ww. kwoty dofinansowania na 

częściowe wykonanie zadania, tj. na wycięcie trzcinowiska ponad taflę wody, staw w 

przeciągu kilku miesięcy będzie wyglądał jeszcze gorzej (przez rozrastające się 

szuwary), a mieszkańcy gminy będą zarzucać kierownictwu urzędu i radnym 

niegospodarność w zakresie wydatkowania środków publicznych. 

Radny Wiesław Hrycenko stwierdził, że popiera pomysł dokładnego 

oczyszczenia stawu, o ile – według zapewnień -  będzie skuteczny, jednak uważa, że 

zaproponowana ww. kwota jest wysoka. 

Skarbnik Gminy odniosła się do słów radnego mówiąc, że nikt nie jest w stanie 

zapewnić stuprocentowej gwarancji skuteczności oczyszczenia stawu i dodała, że w 

tej kwestii należy zaufać fachowcom, tj. wykonawcom składającym oferty w tym 

zakresie. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 244/XXXI/22 stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2022 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli (druk nr 273). Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu sesji.  

Radna Grażyna Martysz-Kociak zwróciła uwagę na brak zmiany wysokości 

dodatku funkcyjnego, który dotyczy nie tylko opiekuna stażu, ale również mentora, 

konsultanta, itd. i wskazała na potrzebę zwiększenia jego wysokości w przyszłości. 

Przewodniczący Rady dodał, że również wolałby rozmawiać na temat zwiększenia 

wysokości kwoty dodatku. 

Sekretarz Gminy odniósł się do słów radnych mówiąc, że prezes działającego 

w Szkole Podstawowej w Siemyślu związku zawodowego planuje spotkanie z 

organem prowadzącym, tj. Wójtem Gminy, w sprawie zmian w systemie dodatków 

(zwiększenia wysokości dodatku funkcyjnego i motywacyjnego). 

Radna Grażyna Martysz-Kociak poprosiła, w imieniu Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, o przekazanie informacji ww. komisji o wynikach 

konsultacji związku zawodowego z Wójtem Gminy. Przewodniczący Rady 

zasugerował uczestnictwo członków komisji w ww. spotkaniu. 
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Wójt Gminy odniósł się do słów Przewodniczącego Rady mówiąc, że kolejne 

spotkanie w zakresie zmian wysokości dodatków dla nauczycieli na pewno odbędzie 

się w szerszym gronie, tj. z udziałem radnych. 

Innych uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 245/XXXI/22 stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Zastępca Wójta Gminy Siemyśl Mirosław Gładki (dalej: Zastępca Wójta) 

przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 

dzierżawę nieruchomości (druk nr 274). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 246/XXXI/22 stanowi załącznik nr 17 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 

dzierżawę nieruchomości stanowi załącznik nr 18 do protokołu sesji (głosowanie za 

pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

lokalu niemieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności w częściach wspólnych 

(druk nr 275). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 247/XXXI/22 stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

niemieszkalnego wraz z udziałem we współwłasności w częściach wspólnych 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Siemyśl do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich (druk nr 276). Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu sesji. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 248/XXXI/22 stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Siemyśl do 

stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich stanowi załącznik nr 24 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady odczytał sentencję uchwały Nr 50-97/4/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 31 sierpnia 2022 

r. w sprawie wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Siemyśl za pierwsze półrocze 2022 roku (która informuje o wydaniu pozytywnej 

opinii). Niniejsza uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu sesji. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Siemyśl za I półrocze 2022 r. oraz 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 277), które 

stanowią załącznik nr 26 do protokołu sesji. Skarbnik Gminy pokrótce omówiła treść 

ww. informacji. 

Do ww. dokumentu nie wniesiono uwag. 

 

Wolne wnioski, interpelacje radnych, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady poinformował o interpelacji radnego Krzysztofa 

Wersa oraz o fakcie podejmowania przez Wójta Gminy działań w zakresie 

uruchomienia komunikacji autobusowej na trasie Kołobrzeg – Kędrzyno – Byszewo – 

Morowo – Świecie Kołobrzeskie i dalej do Rymania jeszcze przed otrzymaniem ww. 

pisma (pisemna interpelacja oraz odpowiedź, która jej dotyczy, stanowią kolejno 

załączniki nr 27 i 28 do protokołu sesji). 

Wójt Gminy dodał również,  nawiązując do ww. interpelacji, że istnieje 

możliwość dojazdu autobusem szkolnym  do miejscowości Siemyśl i Charzyno (za 

odpowiednią opłatą u przewoźnika). 

 

2) Przewodniczący Rady poinformował o wcześniej wspominanym przez Wójta 

Gminy piśmie skierowanym do sieci sklepów Dino Polska S. A. w zakresie 

zaopatrzenia marketów w agregaty prądotwórcze (załącznik nr 29 do protokołu sesji). 

 

3) Przewodniczący Rady powiadomił o wniosku o wypłatę zaległego 

świadczenia wraz z kopią wypowiedzenia umowy o pracę, które wpłynęło do Wójta 

Gminy, złożonym przez byłą pracownicę Urzędu Gminy Siemyśl Agnieszkę Olesiak, 

przekazanym do wiadomości Rady Gminy (załącznik nr 30 do protokołu sesji). 

 

4) Przewodniczący Rady przedstawił osnowę pisma Zachodniopomorskiego 

Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Szczecinie dotyczącego 

działań podejmowanych w ramach petycji, którą Rada Gminy uchwałą Nr 

184/XXIII/21 uznała za zasadną i w odpowiedniej części przekazała do dyrektora ww. 

instytucji (załącznik nr 31 do protokołu sesji). 

 

5) Przewodniczący Rady odczytał pismo mieszkańca Charzyna (Arkadiusza 

Kusio) z dnia 13 września 2022 r. (załącznik nr 32 do protokołu sesji) informujące o 

tym, że Wójt Gminy w obecności innych osób wyraził zamiar sprzedaży dróg 

gminnych.  

Wójt Gminy zapytał, z jakim dniem datowane jest ww. pismo, po czym 

powiedział, że: 

- poinformował – podczas rozmowy - nadawcę pisma i jego ojca, że sprzedaż dróg 

gminnych następuje po uzyskaniu zgody radnych i – zazwyczaj - na wniosek 

podmiotu, który się o to ubiega (a do tej pory taki wniosek nie wpłynął); 

- kilka dni później, tj. 16 września 2022 r., do nadawcy ww. pisma została wysłana 

pisemna odpowiedź;  

- zlecił pracownikom komunalnym dokonanie przeglądu stanu wewnętrznych dróg 

gminnych, przede wszystkim w miejscach, na których składowano obornik. 

Przewodniczący Rady, odnosząc się do wypowiedzi Wójta Gminy stwierdził, w 
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imieniu Rady Gminy, że radni są sceptycznie nastawieni do sprzedaży i zamiany 

dróg. Ostatecznie zdecydował, że Rada Gminy ustosunkuje się do ww. sprawy po 

uzyskaniu odpowiedzi na pismo Wójta Gminy z dnia 16 września 2022 r. (pisemne 

stanowisko Rady Gminy w tym zakresie stanowi załącznik nr 33 do protokołu sesji). 

 

6) Przewodniczący Rady przedstawił pisemną propozycję Zastępcy 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Szczecinie w zakresie zagospodarowania 

niewyremontowanej sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Urzędu Gminy 

Siemyśl, na posterunek policji (która stanowi załącznik nr 34 do protokołu sesji), a 

następnie poprosił radnych o wyrażenie opinii w tym zakresie. Powiedział również, że 

osobiście nie zgadza się na umieszczenie tam posterunku policji. 

Radny Wojciech Pańka stwierdził, że nie warto przekazywać ww. 

pomieszczenia, jeżeli kierownictwo Urzędu Gminy planuje w przyszłości przeznaczyć 

odpowiednią kwotę na jego remont (na potrzeby posiedzeń organizowanych przez 

Radę Gminy i Wójta Gminy), a także ze względu na fakt zaproponowania przez 

Wójta Gminy innych alternatywnych pomieszczeń będących własnością gminy. 

Radny Stanisław Chabera uznał, że należy dążyć do konsensusu i powiedział, 

że można zaproponować budowę posterunku na działce w Siemyślu pomiędzy 

marketem Dino a budynkiem Urzędu Gminy. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak powiedziała, że – w przyszłości – taka sala 

byłaby dobrym miejscem pod obrady sesji Rady Gminy z uwagi na dostępność i 

możliwość lepszej organizacji pracy. 

Radny Grzegorz Łojek stwierdził, że radni powinni spotkać się z Wójtem 

Gminy i wypracować wspólnie inne, alternatywne rozwiązania, a następnie 

zaproponować je przedstawicielom policji. Powiedział też, że uważa, że należy dążyć 

do tego, by na terenie gminy powstał posterunek policji. 

 

7) Wójt Gminy wyjaśnił, w odniesieniu do sprawy przedstawionej pisemnie 

przez Arkadiusza Kusio, że przed wysłaniem ww. pisma z dnia 16 września 2022 r. 

zaproponował podczas rozmowy telefonicznej ww. mieszkańcowi gminy spotkanie 

celem załatwienia sprawy i do dnia, w którym odbyła się sesja, nie otrzymał 

telefonicznej informacji zwrotnej co do proponowanego terminu osobistej rozmowy. 

Powiedział też, że w pisemnej odpowiedzi z dnia 16 września 2022 r. poprosił 

o wskazanie numerów działek, do których wnioskodawca chciałby dojechać ww. 

drogami. 

 

8) Radny Michał Paszko zapytał o realizację budowy oświetlenia na terenie 

gminy (w tym o przebieg przetargu związanego z tym przedsięwzięciem). 

Zastępca Wójta odpowiedział, że: 

- do 16 września 2022 r. do godz. 10:00 wpłynęły 2 ważne oferty w ramach 

zamieszczonego przez Urząd Gminy zapytania ofertowego; 

- ceny wskazane w ww. ofertach mieszczą się w planowanej kwocie do realizacji tej 

inwestycji; 

- obecnie trwa procedura wysyłania zapytań do wykonawców w kwestii 

doprecyzowania warunków technicznych realizacji zamówienia (z uwagi na 

konieczność zapewnienia lamp o odpowiedniej jakości i za rozsądną cenę); 

- do końca tygodnia powinna zostać rozstrzygnięta procedura wyłonienia 
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wykonawcy. 

 

9) Radny Michał Paszko zadał następujące pytania: 

- czy środki pieniężne uzyskane w ramach dofinansowania na remont dróg w 

Charzynie i Siemyślu są tzw. pieniędzmi znaczonymi? 

- czy ww. zadanie jest już realizowane (czy w tym roku zostanie przygotowany 

przetarg w tym zakresie)? 

- czy istnieje ryzyko, że ww. dofinansowanie nie zostanie wykorzystane? 

Wójt Gminy odpowiedział na pierwsze pytanie twierdząco. Następnie wyjaśnił, 

że po otrzymaniu promesy gmina ma 9 miesięcy na realizację inwestycji. Powiedział 

również, że mimo niekorzystnej sytuacji finansowej, gmina zrealizuje ww. 

przedsięwzięcie za pozyskane środki trochę później, jednak z dochowaniem 

właściwych terminów. 

Skarbnik Gminy uzupełniła wypowiedź Wójta Gminy mówiąc, że do tej pory 

gmina otrzymała 3 promesy: na modernizację dróg gminnych w miejscowości 

Siemyśl i Charzyno, na modernizację drogi gminnej w Kędrzynie i budowę 

oświetlenia ulicznego w formie „zaprojektuj i wybuduj”. W związku z tym, że obecnie 

gmina realizuje inne zadania inwestycyjne, wyżej wymienione przedsięwzięcia 

zostaną ujęte w projekcie budżetu gminy na 2023 rok. 

Wójt Gminy dodał również, że procedury projektowe ww. zadania w formie 

„zaprojektuj i wybuduj” mają szansę rozpocząć się jeszcze w tym roku, natomiast 

fizyczne wykonanie inwestycji nastąpi w roku 2023. 

 

10) Radny Michał Paszko zapytał, z czego wynikają rozbieżności między 

protokołem użyczenia a stanem faktycznym w ilości płyt żelbetonowych 

składowanych na fermie w Siemyślu i przy drodze w Nieżynie oraz o to, dlaczego nie 

zostały jeszcze ułożone płyty ażurowe przy drodze koło krzyża w Nieżynie (do czego 

zobowiązał się właściciel ww. fermy). 

Wójt Gminy: 

- odnosząc się do pierwszego pytania, poprosił o złożenie odpowiedniej interpelacji; 

- powiedział, że zobowiązanie właściciela ww. fermy co do kupna płyt ażurowych jest 

nadal aktualne; po zakupie (jeszcze w tym miesiącu) ww. płyty będą składowane 

przy drodze, przy której mają być wyłożone; 

- przypomniał, że radny Wiesław Hrycenko również wnioskował o wykorzystanie 

zdjętych płyt na drogi w Niemierzu (w zamian zostaną zakupione nowe); 

- uprzedził, że ułożenie zdemontowanych płyt na innych drogach gminnych będzie 

bardzo czasochłonne, pracochłonne i kosztowne; 

- powiedział, że montaż ww. zdjętych płyt na wskazanych drogach prawdopodobnie 

nie zostanie wykonany w tym roku z powodu braków kadrowych i odpowiednich 

mocy przerobowych. 

Radny Stanisław Chabera powiedział – jako Przewodniczący Komisji ds. 

Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego – że niniejszy temat miał zostać 

poruszony na posiedzeniu ww. komisji przed sesją, jednak, z uwagi na brak czasu, 

jest rozpatrywany w wolnych wnioskach na sesji. 

 

11) Radna Grażyna Martysz-Kociak zapytała Wójta Gminy, czy mógłby 

dowiedzieć się, czy wykonawca przydrożnej kapliczki w Nieżynie dokona jej 
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ogrodzenia (z uwagi na to, że mieszkańcy oraz pracownik świetlicy wraz z dziećmi 

wyrazili chęć przyozdobienia kapliczki, a także – w razie braku ogrodzenia – 

posadzenia żywopłotu). 

Wójt Gminy odpowiedział, że zadzwoni do wykonawcy, by dowiedzieć się, 

kiedy powstanie planowane przez niego ogrodzenie. Zaproponował również 

przekazanie propozycji zagospodarowania terenu w pobliżu kapliczki za pomocą 

niskopiennych roślin w formie pisemnej. Poprosił też o określenie, w jakiej odległości 

od postumentu mieszkańcy chcą dokonać nasadzeń. 

 

12) Radny Wojciech Pańka zapytał, w jakim terminie opiekun boiska 

wielofunkcyjnego w Charzynie przewiduje rozpoczęcie prac nad odwodnieniem 

obiektu w związku ze stojącą wodą na jego płycie. 

Wójt Gminy przypomniał, że wykonawca tego boiska nie zainstalował części 

do odwodnienia samej płyty boiska i odpowiedział, że wcześniej interweniował w tej 

sprawie po rozmowie telefonicznej z Przewodniczącym Rady. W związku z tym 

wykonawca, a jednocześnie konserwator obiektu, zaproponował kupno urządzenia 

(na rzecz swojego przedsiębiorstwa), dzięki któremu zostaną dokonane odpowiednie 

odwierty odprowadzające wodę (gmina opłaci jedynie wykonanie usługi). Wójt Gminy 

zadeklarował również dostarczenie radnemu dokumentu dotyczącego 

obowiązującego zakresu prac niezbędnych do utrzymania boiska. 

 

13) Przewodniczący Rady podziękował, w imieniu Rady Gminy i mieszkańców 

gminy, Kołu Gospodyń Wiejskich w Charzynie, za godne reprezentowanie gminy 

podczas Półfinału Konkursu Festiwalu Kół Gospodyń Wiejskich „Polska od Kuchni” 

dla województwa zachodniopomorskiego. 

 

14) Wójt Gminy podziękował właścicielowi PPHU Matexim Heidner i Wspólnicy 

sp. j. za nieodpłatne usunięcie korzeni z drogi w Charzynie oraz za pozostałe prace 

porządkowe wykonane na terenie gminy przez firmę Jana Kruszewskiego 

realizującego usługi budowy dróg. Przewodniczący Rady, w imieniu Rady Gminy, 

dołączył do podziękowań. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję 

słowami „zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 37).  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
 
 

Janusz Tasak 

Protokołowała: Justyna Sacha 
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